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   前言
这种方法是为每个想在学习弹奏电子琴的同时体验到快乐的人而创作的。第三册就像第一册和第
二册一样，特别强调和弦的使用。这就是左手和弦作为旋律伴奏的方式。和弦赐予旋律色彩。不
同风格的键盘演奏也将展现在这个版本。

这种方法的优势在于它是对第二册的直接跟进，音乐概念也在逐渐增加。作者们使用了流行歌
曲和他们所创作的歌曲。此外，还提出了若干理论要素。

为了进一步发展您左手的弹奏技巧，我们建议您参考“ Pl ayi ng Keyboar d” 一书。

我们祝您成功并弹奏得开心！

Iwan Michailov
en

Arie Vonk

Foreword
This method was created for all those who want to experience pleasure with the key-
board. Book 3, just as in books 1 and 2, places special emphasis on the use of chords. 
That is on how chords are used in the left hand as accompaniment to melodies. Chords 
give the melodies their color. Different styles of keyboard playing will also be presented 
in this edition.

The strength of this method lies in the fact that it is a direct follow-up to part 2 and there 
is a gradual increase in musical concepts. This is made possible because we include 
popular songs as well as our own compositions. Moreover, several elements of theory 
are presented.

For further development of your technical expertise for the left hand we refer to the 
method book entitled “Playing Keyboard.”

We wish you success and pleasure in your endeavors!

Iwan Michailov
en

Arie Vonk
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在第22小节中发现了一个降半音符号。最低音降半音。因此B变成了降B。
A flat sign is found in measure 22. The flat lowest the note a half step. Therefore the
B becomes a B flat.

& T@

包含了从c到g的音符。
Inclusion of notes from c to g.

&
w w w w

g a b c
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一个三元组由三个音符组成，它们被压缩成与两个音符相同的度量值。三连音由括号表
示，括号中写着数字3，它出现在音符的上方。
A triple consists of three notes that are compressed into the same metric value as
two of the notes. A triplet is indicated by a bracket in which the number three is writ-
ten and it appears above the notes.

3

& 44 � � � � � � � � � � � � � � � �
3 3 3 3

练习 22 / Exercise 22:

Tel
Count 1 4 1 2 3 4ne jeme me me meje re2 3:

& 44 � � � � � � � � � � � �

& � � � � � � � � � � � �3 3 3 3 � � � � Ç
3

练习 23 / Exercise 23:
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3Em � � � � � �
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&
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3

Dm � � � Ç �
3

Am Ç � �Dm .Ç �
1

E7

练习 24 / Exercise 24:         harmonic
8 beat
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和弦表           
Table of Chords
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